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                                                                Protokół nr 57/23 

z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 16 października 2023 r. 

 

Ad 1. 

Otwarcia posiedzenia stwierdzenia prawomocności obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 

kierowników oraz dokonała wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata 

Lipczyńska. Obrady rozpoczęto 16 października 2023 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 

16:18 tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych 

było 8  członków komisji. Obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez 

potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja oraz podpis na liście obecności (lista stanowi 

załącznik do nin. protokołu). Wiceprzewodnicząca poinformowała, że obrady komisji  

są prawomocne. Obrady odbyły się w sali konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Białas 

2. Grażyna Filipowicz  

3. Elżbieta Kozakiewicz 

4. Małgorzata Lipczyńska 

5. Halina Mińczuk 

6. Ewa Odulińska 

7. Marek Piasecki 

8. Sławomir Wołkowiecki 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 

2. Joanna Mazurkiewicz, radca prawny. 

3. Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu; 

4. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych 

społeczno-gospodarczych; 

proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 56 z dnia 18 września 2023 r. 

4. Opinia komisji do wniosku o przyśpieszenie wskazania lokalu, przeznaczonego do najmu 

socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 

uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1. 

9.2022). 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 
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Ad 2. 

Wnioski do porządku obrad. 

Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska  poinformowała, że 

terminie wysyłki wpłynęły dokumenty, które zaproponowała wprowadzić do porządku obrad 

przez głosowanie : 

a. projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

mieszkaniach treningowych i wspomaganych w Kędzierzynie-Koźlu; 

b. projektu uchwały w sprawie Programu współpracy gminy Kędzierzyn-Koźle z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzonymi działalności 

pożytku publicznymi na rok 2024; 

c. sprawozdanie za 2022 rok z Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na 

lata 2018-2022 - zgodnie z § 2 Uchwały Nr LII/492/18 Rady Miasta Kędzierzyn - 

Koźle z dnia 31 stycznia 2018 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony 

Zdrowia Psychicznego na lata 2018-2022 

d. wniosek o przyśpieszenie wskazania innego lokalu do najmu socjalnego z pominięciem 

pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do najmu 

socjalnego lokalu - PMS.7143.1.31.2022  

 

Głosowano wniosek w sprawie:  

wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał: projektu uchwały w sprawie 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych i 

wspomaganych w Kędzierzynie-Koźlu oraz projektu uchwały w sprawie Programu 

współpracy gminy Kędzierzyn-Koźle z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzonymi działalności pożytku publicznymi na rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Hanna Białas 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie do porządku - sprawozdania za 2022 rok z Gminnego Programu Ochrony 

Zdrowia Psychicznego na lata 2018-2022 - zgodnie z § 2 Uchwały Nr LII/492/18 Rady Miasta 

Kędzierzyn - Koźle z dnia 31 stycznia 2018 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2018-2022 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad - wniosku o przyśpieszenie wskazania innego lokalu do 

najmu socjalnego z pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców 

uprawnionych do najmu socjalnego lokalu - PMS.7143.1.31.2022  

Wyniki głosowania 
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ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

  

porządek obrad po zmianach przestawia się następująco 

 

3. Przyjęcie protokołu nr 56 z dnia 18 września 2023 r. 

4. Opinia komisji do wniosku o przyśpieszenie wskazania lokalu, przeznaczonego do 

najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 

uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

(PMS.7143.1. 9.2022). 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy gminy Kędzierzyn-

Koźle z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzonymi 

działalności  pożytku publicznymi na rok 2024. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych i wspomaganych w Kędzierzynie-

Koźlu. 

7. Sprawozdanie za 2022 rok z Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na 

lata 2018-2022 - zgodnie z § 2 Uchwały Nr LII/492/18 Rady Miasta Kędzierzyn - Koźle 

z dnia 31 stycznia 2018 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony 

Zdrowia Psychicznego na lata 2018-2022. 

8.  Opinia komisji do wniosku o przyśpieszenie wskazania innego lokalu do najmu 

socjalnego z pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców 

uprawnionych do najmu socjalnego lokalu - PMS.7143.1.31.2022. 

9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu nr 56 z dnia 18 września 2023 r. 

 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że projekt protokołu 

zostały przesłany na portalu eSesja oraz na BIP. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytała, czy ktoś wnosi 

uwagi do ww. projektu protokołu, wobec braku uwag zaproponowała, aby komisja przyjęła 

protokół nr 56/23. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 56 z dnia 18 września 2023 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że Komisja Spraw 

Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. protokół. 
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Ad 4. 

Opinia komisji do wniosku o przyśpieszenie wskazania lokalu, przeznaczonego do najmu 

socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 

uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1. 

9.2022) - wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że wniosek o 

przyśpieszenie wskazania lokalu, przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 

osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1. 9.2022) zostały przesłany radnym i 

zamieszczony na portalu eSesja, otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, poddała 

pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o przyśpieszenie wskazania lokalu, przeznaczonego do najmu 

socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych 

do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1. 9.2022).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Halina Mińczuk 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że Komisja Spraw 

Społecznych stosunkiem głosów: „za” – 7, „wstrzymujących się” – 1, pozytywnie zaopiniowała 

ww. wniosek. 

 

Ad 5.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy gminy Kędzierzyn-

Koźle z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzonymi 

działalności pożytku publicznymi na rok 2024 – projekt protokołu stanowi załącznik do nin. 

protokołu. 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że projekt uchwały  

w sprawie Programu współpracy gminy Kędzierzyn-Koźle z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzonymi działalności pożytku publicznymi na rok 2024 zostały 

przesłany radnym i zamieszczony na portalu eSesja, poprosiła o wprowadzenie oraz otworzyła 

dyskusję. 

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych poinformował, że program jest wprowadzany co roku, organizacje  

pozarządowe oraz podmioty działalności pożytku publicznymi zapoznały się z treścią, nie 

wniosły uwag, wymogi formalne zostały spełnione. Projekt uchwały ma charakter czysto 

proceduralny.  

 

Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy gminy Kędzierzyn-Koźle z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzonymi działalności pożytku 
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publicznymi na rok 2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że Komisja Spraw 

Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. projekt uchwały. 

 

Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w mieszkaniach treningowych i wspomaganych w Kędzierzynie-Koźlu - projekt 

protokołu stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że projekt uchwały  

w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 

treningowych i wspomaganych w Kędzierzynie-Koźlu zostały przesłany radnym i 

zamieszczony na portalu eSesja, poprosiła o wprowadzenie oraz otworzyła dyskusję. 

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych poinformował, że projekt uchwały ma charakter czysto proceduralny. 

 

Radny Marek Piasecki zapytał co zmienia się dla mieszkańców.  

 

Odpowiedzi udzielił Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. 

oświatowych społeczno-gospodarczych, że projekt uchwały ma charakter czysto proceduralny, 

dla mieszkańców nic się nie zmienia.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w mieszkaniach treningowych i wspomaganych w Kędzierzynie-Koźlu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że Komisja Spraw 

Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. projekt uchwały. 

 

Ad 7. 

Sprawozdanie za 2022 rok z Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 

2018-2022 - zgodnie z § 2 Uchwały Nr LII/492/18 Rady Miasta Kędzierzyn - Koźle z dnia 

31 stycznia 2018 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego na lata 2018-2022 -  sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu. 
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Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że projekt uchwały  

w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 

treningowych i wspomaganych w Kędzierzynie-Koźlu zostały przesłany radnym i 

zamieszczony na portalu eSesja, poprosiła o wprowadzenie oraz otworzyła dyskusję. 

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych poinformował, że projekt uchwały ma charakter czysto proceduralny. Zgodnie 

z ustawą prawo oświatowe, w każdej szkole i przedszkolu musi być zapewniona pomoc 

psychologiczna, w różnej części etatów, ale w każdej placówce opiekuńczo – wychowawczej 

są psycholodzy.  

 

Radny Marek Piasecki zapytał o szczegóły, na czym polega, pomoc psychologa szkolnego, 

skoro proponowana pomoc jest w niewielkiej formie, czy to tylko wstępna forma i rozpoznanie 

diagnozy, czy ten lekarz  kieruje do konkretnego lekarza, czy proponuje konkretne działania.  

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych poinformował, że radny ma rację, że nie jest to opieka w pełni terapeutyczna, 

lecz jest to diagnostyka, ale terapie też się odbywają i mają charakter grupowy, wynikają z 

orzeczeń pedagogiczno-psychologicznych i dzieci uczestniczą w terapii w różnych formach. 

Jeżeli dziecko potrzebuje głębszej terapii i diagnozy i indywidulanej ścieżki pomoc jest 

kierowane do odpowiedniej placówki w celu ustalenia indywidualnej terapii diagnozy.  

.  

Radny Marek Piasecki zapytał czy w związku z dostępności w każdej szkole do specjalisty 

psychologa, czy zwiększyła się ilość dzieci kierowane na badania. Bo w tej chwili dzieci coraz 

częściej chorują, na schizofrenię, bulimię, szczególnie  po COVID lekarze psycholodzy  

są bardziej potrzebni.  

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych poinformował, że nie jest to pełna opieka psychiatryczna lecz kierunkowa 

opinia , że należy się udać do lekarza. Radny ma rację, że jest więcej orzeczeń z Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej, ale wynika to z większej świadomości rodziców, opiekunów, 

nauczycieli i nowoczesnych technik diagnostycznych, że orzeczenia są przez poradnie są 

wydawane. Przez prowadzone z psychologiem rozmowy i terapie na terenie szkoły jest wstępna 

diagnoza, kolejno podejmuj się leczenie specjalistyczne.  

 

Radna Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że już sama obecność psychologa w szkole 

pomaga wykryć i określić i ma możliwości rozpoznania problemu u ucznia i w grupie uczniów. 

Nawet jak uczeń nie zgłasza problemu. Psycholog może wychwycić zachowanie  odbiegające 

od normy dużo wcześniej. To pozwala na szybkie i głębsze zaopiekowanie się problemem  

u ucznia. COVID wyrządził wiele szkód, obecnie trzeba na nowo odbudować relacje.  

 

Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że Komisja Spraw 

Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie.  

 

Ad 8.  

Opinia komisji do wniosku o przyśpieszenie wskazania innego lokalu do najmu socjalnego  

z pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

najmu socjalnego lokalu - PMS.7143.1.31.2022 – wniosek stanowi załącznik do nin. 

protokołu. 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że wniosek o  
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przyśpieszenie wskazania innego lokalu do najmu socjalnego z pominięciem pozostałych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu - 

PMS.7143.1.31.2022 zostały przesłany radnym i zamieszczony na portalu eSesja, otworzyła 

dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o przyśpieszenie wskazania innego lokalu do najmu socjalnego z 

pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

najmu socjalnego lokalu - PMS.7143.1.31.2022.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że Komisja Spraw 

Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.. 

 

Ad 9. 

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 20 listopada 2023 r.  

 

Ad 10.  

Zakończenie obrad. 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska podziękowała za aktywne uczestnictwo 

w obradach i zakończono o godz. 16:18 tego samego dnia. 
 

 

 

      WICEPRZEWODNICZĄCA KOMISJI  

 

Małgorzata Lipczyńska (-) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotował(a): Anna Dworaczek

 
 


